
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 4. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 710

Vil ministeren oplyse, hvornår udviklingen af løsningen til håndtering af klagebehandling

over ejendomsvurderinger forventes påbegyndt og hvornår løsningen forventes at være

færdig? Endvidere bedes ministeren oplyse, om dette system ikke bør være færdigt når

ejendomsvurderingerne udsendes, da klagerne må forventes at begynde at komme ind

kort efter.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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